
Formandens beretning for året 2011 ‐ grundejerforeningen Tokkekøb Hegn. 

 

Det forgange år har været stille med hensyn til nye initiativer, så her er en kort gennemgang. 

 Snerydning: 

I starten af året blev der i lighed med afslutningen af 2010 brugt en del penge på snerydning., hvilket påvirkede 
containerordningen, herom senere. 

I kommunens budget forlig sidste sommer blev det besluttet at genindføre snerydningen på offentlige villaveje. Vi har 
derfor valgt ikke at forny kontrakten med vores entreprenør. 

Man kan så diskutere, om ikke der skulle være mulighed for at bestille en snerydning ’uden for nummer’, da kommunen 
jo kun rydder i dagtimerne mandag‐fredag og når al anden rydning er foretaget. Snefaldene efter nytår fandt alle sted i 
weekender, hvorfor der ikke blev ryddet. Dette bar vangene så tydeligt præg af efterfølgende, hvor sneen var fastkørt og 
senere blev til et tykt is‐lag.. Dette er bestyrelsens forslag ’a’ 

Containerordningen: 

Der har kun været opstillet containere til haveaffald en gang i det forgangne år grundet sidste års massive snefald. Det 
er vores indtryk, at medlemmerne generelt er glade for ordningen. Containerne var i hvert fald fyldt til bristepunktet ... 

I år bliver der opstillet container to gange, da kommunen som nævnt har genoptaget snerydningen på offentlige villaveje 
og det derfor ikke forudses, at vi må bruge mange penge på snerydning. 

Bestyrelsen: 

Der er  i år ingen udskiftning i bestyrelsen. 


